
 

PUBLIC 

汇丰银行（中国）有限公司对公业务电话银行服务取消通知 

 

亲爱的客户， 

 

自 2017 年 6 月 18 日开始，汇丰银行对公业务电话银行号码 4008826688 将不再提供服务。 

 

您可以使用汇丰财资网进行网银支付，您也可以使用电子帐单查看贵司的交易记录。如果遇

到任何问题，贵司的客户经理将一如既往地为您提供热诚的服务！ 

 

借此机会，感谢贵司一直以来对汇丰银行的支持！ 

 

汇丰银行（中国）有限公司 

 

Notice of Phone Banking Service Removal for Corporate Customers 

 

Dear Customer, 

 

We are writing to advise you that, from June 18, 2017, the phone banking service for corporate 

customer 4008826688 will be demised. 

 

You can log on HSBCnet to make payment online and use e-delivery mail to check transaction of 

your company. Please contact your designated Relationship Manager for any issues or assistance. 

 

We would like to take this opportunity to thank you for your continuous support to HSBC. 

 

HSBC Bank (China) Company Limited 

 

 


